

錦田公立蒙養學校通函 No : 030/2020

小一及小六學生疫苗注射事宜

敬啟者：

醫務衛生署將於 2020 年 11 月 20 日(星期五)到本校為小一及小六學生進行《白喉、破傷風、無細胞型百日咳及滅活小兒麻痺》混合疫苗(dTap-IPV)注射。如有任何查詢，可致電 2476 2414 與黃霏嵐老師聯絡。

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二零年十月二十一日

備註:請於 2020 年 10 月 23 日(星期五)或之前把同意書及回條,連同兒童健康紀錄、針卡或兒童免疫接種紀錄或中國內地注射紀錄冊交回班主任辦理。

----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ -----



(通函 No : 030/2020)

敬覆者：

本人經已知悉《白喉、破傷風、無細胞型百日咳及滅活小兒麻痺混合疫苗》(dTap-IPV)注射事宜。

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日期： 2020 年 10 月 _____ 日

備註:請於 2020 年 10 月 23 日(星期五) 或之前把同意書及回條,連同兒童健康紀錄、針卡或兒童免疫接種紀錄或中國內地注射紀錄冊交回班主任辦理。

Kam Tin Mung Yeung Public School
Notice (No : 030/2020)
Immunisation for Primary One and Primary Six Pupils

21.10.2020

Dear Parents/Guardians,

The school Immunisation Team(SIT) of the Department of Health will visit our school on 20th November, 2020 (Friday) to give immunization "Combined Diphtheria, Tetanus, acellular Pertussis and Inactivated Poliovirus Vaccines (dTap-IPV) " to P.1 and P.6 pupils.

If you have any enquiries, please contact Miss Wong Fei Lam at 2476 2414. Thank you for your attention.

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal

* Please hand in HK Child Health Record, HK Immunisation record (i.e. injection card) with the reply slip on or before 23rd October 2020 (Friday).

----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----



(Notice No : 030/2020)

Dear Principal,

I have read the notice and understood the details of "Immunisation for Primary One and Primary Six Pupils".

Student's Name: _____ () Class: _____

Parent's/Guardian's Name : _____

Parent's/Guardian's Signature: _____

Contact Tel No: _____

Date: 2020 (Y)10 (M)____(D)

* Please hand in HK Child Health Record, HK Immunisation record (i.e. injection card) with the reply slip on or before 23rd October 2020 (Friday).